



Cuti di London Jun 2022



“

Hidupkan Semula Impian Anda

RCCA Siti Hajjar & Hermi Rizal

Suri Rumah & Eksekutif Kesihatan Awam

RCCA Siti Hajjar berjaya memenuhi impiannya untuk mengembara ke merata dunia semasa menjadi kru kabin yang ditempatkan di Doha, Qatar pada tahun 2005. Bagaimanapun, walaupun beliau gemar terbang, beliau sedar bahawa pekerjaannya akan menyukarkannya untuk membina keluarga.

“Jadi saya pulang ke Singapura dan berkahwin pada tahun 2010. Suami saya Hermi dan saya mempunyai tiga orang anak, dan saya menjadi suri rumah selama bertahun-tahun. Impian saya turut berubah sekitar keluarga saya,” kongsi Hajjar.

Menemui peluang dalam pandemik

Bak kata pepatah, “Dalam setiap krisis terdapat peluang”. Pasangan RCCA ini amat bersetuju dengan pepatah ini. “Kami berpeluang atas perniagaan BE semasa pandemik dan menjadi RCCA, ini bukti kukuh bahawa perniagaan ini kalis pandemik,” kongsi Hajjar. “Seperti kebanyakan orang, saya pada mulanya ragu-ragu tentang jualan langsung walaupun saya tidak pernah mengalami pengalaman buruk. Tetapi apabila saya melibatkan diri dalam budaya dan mempelajari pelan pemasaran BE International, saya menyedari bahawa jualan langsung adalah seperti pekerjaan lain. Anda mesti melabur masa dan usaha, dan ia tidak akan berlaku tanpa kerja.”

Hajjar pernah bergantung kepada Hermi, yang bekerja sebagai eksekutif kesihatan awam yang menangani kesiapsiagaan pandemik, untuk semua kewangan mereka. “Jadi, untuk berdikari dari segi kewangan adalah



Sesi papan impian



Bergambar bersama upline dan IBO



sangat menyenangkan! Saya seorang yang sangat berjimat cermat, sehingga kini, tetapi saya tidak lagi berkompromi dalam hal pendidikan anak-anak saya. Ayah saya masih menyulap beberapa pekerjaan sehingga beberapa bulan yang lalu. Baru-baru ini, saya berjaya menyarakannya daripada memandu taksi e-hailing – sesuatu yang saya ingin lakukan lama ini!”

Nyalakan semula impian anda

Hajjar menyifatkan dirinya yang lama sebagai seorang yang ambivert, dan sukar untuk orang lain memasuki ruangnya. “Tetapi dengan BE, saya telah belajar untuk melonggarkan dan meringankan badan. Sekarang, jika ada yang bertanya apa yang paling saya sukai dengan perniagaan BE, jawapannya adalah bertemu dengan orang lain. Saya mengenali orang dari semua lapisan masyarakat, mendengar cerita mereka, dan mendapat inspirasi daripada mereka.” Perniagaan BE juga telah menghidupkan semula impiannya untuk melancong.

Melalui BE, Hajjar telah mempelajari bahawa beliau tidak boleh mengawal situasinya tetapi boleh mengawal tindak balasnya. “Saya berbeza daripada diri saya yang mula-mula memulakan perniagaan BE, dan saya lebih yakin, terbuka dan seronok!”

Hermi, yang telah menyertai Hajjar dalam perniagaan BE secara sambilan, menambah, “Keindahan perniagaan ini ialah sistem ini terbuka kepada sesiapa sahaja dengan dorongan, keazaman dan ketabahan. Semua orang dialu-alukan untuk mencuba tanpa mengira latar belakang, bangsa atau agama. Kami sangat seronok bertemu orang baharu dan membantu mereka merealisasikan impian mereka. Malah saya mendapati diri saya menjadi lebih positif, terdorong dan yakin!”



Perkongsian product



BE Camp



Menghadiri seminar



Pasangan itu menyimpulkan, “Hidupkan semula impian anda. Anda tidak pernah terlalu tua atau muda untuk melakukannya. Terdapat peluang keemasan yang datang di hadapan anda. Sambarlah ia. Ia bukanlah mudah, tetapi berbaloi. Percaya proses tersebut. Membina empayar memerlukan masa.”



Aktiviti luar